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Progressistes-SDP no reconeix 
deure la suma que li reclama DA

POLÍTICA

Progressistes-SDP ha publi-
cat un comunicat després de 
veure la nota de premsa que 
Democràtes va fer pública 

dilluns passat. El partit progressista 
manifesta la seva total discrepància 
amb el que allí es pretén «subreptícia-
ment» acreditar. 

Segons Progressistes-SDP, en la no-
ta de premsa de dilluns «falta a la veri-
tat» amagant la posició del partit, rei-
teradament manifestada a DA, de no 
reconèixer la suma que reclama. 

Per a restablir la veritat el partit 
adjunta en el comunicat la corres-
pondència que permet situar en el 
seu context la discrepància i, alhora, 
constatar que no és cert que la trans-
ferència de 957,94 euros a DA, del 
passat mes de maig, pugui ser cap de-
mostració «... que el deute és real» com 
afirmava agosaradament la nota de 
premsa de dilluns. 

En primer lloc, el correu electrò-
nic del 28 de novembre del 2019 del 
president de Progressistes-SDP al se-
cretari general de Demòcrates per An-
dorra. 

En segon lloc, la carta amb data del 
6 de setembre del 2022 tramesa pel se-
cretari general de Demòcrates per An-
dorra al president d’SDP, rebuda el 
dia 12 de setembre del 2022. 

33 Membre del partit Progressistes-SDP, Jaume Bartumeu.
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El partit manifesta la 
seva discrepància amb 
el suposat deute 
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Seguidament, la carta del 23 de se-
tembre del 2022 del president d’SDP 
al secretari general de DA en respos-
ta a la seva carta del 6 de setembre. 
Aquella resposta permet comprovar 
l’argumentació que fonamenta la ne-
gativa de Progressistes-SDP a reconèi-
xer el quàntum fixat unilateralment 

per DA sense atendre —ni respondre— 
el correu electrònic del 28 de novem-
bre del 2019. 

En quart lloc, la carta del 16 de 
maig d’aquest any tramesa pel se-
nyor Jaume Serra Serra al senyor Jau-
me Bartumeu Cassany, rebuda el 17 
de maig del 2023. 

I, en cinquè lloc, la carta del 14 de 
juny del 2023 adreçada pel president 
de Progressistes-SDP al secretari ge-
neral de Demòcrates per Andorra en 
resposta a la seva carta de 16 de maig 
del 2023. 

En les tres comunicacions que Pro-
gressistes-SDP ha adreçat a Demòcra-
tes per Andorra— 28 de novembre del 
2019, 23 de setembre del 2022 i 14 de 
juny del 2023—  «ha quedat clarament 
exposat que com sigui que ni el nos-
tre partit polític — ni tampoc les nos-
tres candidatures a Ordino i Andorra 
la Vella — no vam participar en l’ela-
boració del pressupost de campanya 
de les eleccions comunals del 2019, 
ni vam participar tampoc en l’orde-
nació de les despeses, SDP considera 
que no estàvem, ni estem, en situació 
d’assumir el percentatge que ens ha-
via atribuït d’aquelles despeses». 

Per aquesta raó SDP assegura que 
no es pot donar per vàlida la reclama-
ció unilateral de DA i «no la reconei-
xem ni acceptem». 

També destaca que la transferèn-
cia que es va fer el 24 d’abril del 2023 
al compte bancari de DA per la suma 
de 957,94 euros no és cap abonament 
íntegre de la subvenció electoral en 
concepte d’eleccions comunals 2019 
que Progressistes-SDP va rebre en el 
seu dia. 

Un abonament que es va fer en 
seguiment del qual havien acordat, 
en una reunió conjunta mantingu-
da el 30 de setembre del 2022, el Còn-
sol d’Ordino, l’aleshores Cònsol d’An-
dorra la Vella, el secretari general de 
DA i el president d’SDP. 

En conclusió, «reiterem el que ja li 
ha estat comunicat al secretari gene-
ral de DA en les cartes del 23 de setem-
bre del 2022 i 14 de juny del 2023: la 
nostra formació política no va signar 
amb DA cap contracte d’adhesió ni, 
menys encara, de submissió». 

«No es pot donar per bona i vàlida 
aquesta manera de fer unilateral que 
és un abús de posició dominant». H
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33 Un moment de la sessió de consell de comú d’Escaldes-Engordany.

Aprovat un crèdit de 376.000 
euros per a millorar l’edifici Caldes

El Comú d’Escaldes-Engordany va 
aprovar ahir, amb el vot en contra 
de l’oposició, un crèdit extraordina-
ri per valor de 376.000 euros per a la 
reforma de l’edifici Caldes. La còn-
sol major, Rosa Gili, va destacar que 
«ara és el moment d’intervenir-hi i 
fer una reforma integral i necessària 
per al gaudir de la ciutadania». La in-
flació i el fet que hi hagi treballs que 
s’han cregut necessaris i que no es-
taven inicialment previstos han fet 
que s’hagi hagut d’aprovar aquest 
crèdit, va detallar Gili. Des de l’opo-
sició es va votar en contra, ja que van 
lamentar no haver estat informats 
sobre el projecte. La consellera del 
comú, Núria Barquín, va destacar 
que no estan «en contra de la refor-
ma de l’edifici sinó de les formes en 
què s’ha plantejat el procés». 

Gili va explicar que els tècnics 

han posat en relleu que hi ha un se-
guit d’instal·lacions de l’edifici Cal-
des que no només s’haurien de repa-
rar sinó de substituir, com per exem-
ple l’aire condicionat, la qual cosa 
ha fet que la partida prevista també 
s’hagi encarit. Aquests treballs han 
de solucionar les goteres i humitats 

de l’edifici provinents de la penya i 
el sostre enderrocant les parets i el 
fals sostre. També es renova la instal-
lació d’aire condicionat, calefacció i 
la telefonia. A més es canvien les llu-
minàries a llums LED i s’instal·len 
carrils amb nous projectors. A l’úl-
tim, es mou la recepció, que s’ubica-

Aquest fet s’ha afirmat 
al consell del Comú 
d’Escaldes-Engordany
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rà al costat de l’escala. El cònsol me-
nor, Joaquim Dolsa, va manifestar 
que es tracta d’un edifici que té 12 
anys, però que presenta deficiènci-
es molt grans i que els treballs pre-
vistos «es podrien haver fet l’any que 
ve, però els tècnics diuen que ara és 
el moment ideal per fer-los perquè 
l’immoble està tancat per les obres 
del projecte Caldes» i així es vol apro-
fitar aquest termini per enllestir la 
remodelació. 

La cònsol major va recordar que 
des que el comú va recuperar l’edi-
fici s’han anat fent actuacions per a 
resoldre mancances i que ara el que 
es pretén és acabar de fer els treballs 
que es necessiten. Davant els dub-
tes plantejats per l’oposició sobre 
un edicte que va sortir publicat al 
BOPA, el 3 de juliol, va destacar que 
és per a la intervenció urbanística 
i no té a veure amb els de les instal-
lacions que dependran del crèdit 
que es va aprovar ahir. 

D’altra banda, en el Consell de Co-
mú es va aprovar per unanimitat un 
suplement de crèdit de 150.000 eu-
ros per a la col·laboració amb Andor-
ra Turisme en l’esdeveniment An-
dorra Taste. El comú continua apos-
tant davant el bon resultat registrat 
l’any passat i tenint en compte que 
es tracta d’un esdeveniment que no 
té lloc en temporada alta, segons in-
forma l’ANA. H

SUCCESSOS

A través d’una publicació a Twit-
ter, la Policia d’Andorra ha in-
format sobre la presència de 
perfils falsos a les xarxes socials 
que inciten els usuaris a inver-
tir en criptomonedes amb inten-
ció d’estafar i, posteriorment, 
segrestar el seu compte d’Ins-
tagram per enganyar també als 
seus contactes. El missatge que 
l’estafador comparteix a Insta-
gram és que ha fet una inversió 
en Bitcoin de 500 euros i ha ob-
tingut un rendiment de 10.000 
euros en dues hores que ha po-
gut ingressar al seu compte cor-
rent gràcies a una persona ano-
menada Mrs. Olivia, un fet «total-
ment fals», segons informa el Cos 
Policial, qui assegura que «ni és 
coach, ni es diu Olivia, ni tampoc 
et farà guanyar molts diners». A 
més, es demana als usuaris d’Ins-
tagram que «bloquegin ràpida-
ment al remitent». H 

La Policia 
alerta 
d’estafes amb 
criptomonedes
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La nostra formació 
política no va signar 
amb DA cap contracte 
d’adhesió ni, menys 
encara, de submissió


